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Vragen:
Afgelopen weekend was de Utrechtse VVD in gesprek met inwoners van De Meern. Op de 
Woerdlaan kregen wij meerdere vragen over de staat van het wegdek. Ook zelf konden we 
waarnemen dat dit niet heel goed is. Dat wordt ook aangegeven door een waarschuwingsbord, dat 
er lange tijd schijnt te staan. Daarom hebben wij de volgende vragen:

1. Is het correct dat de gemeente heeft geconstateerd dat het wegdek op de Woerdlaan slecht 
is en dat daar zelfs door de gemeente waarschuwingsborden voor zijn geplaatst?

2. Klopt het dat deze borden er al twee jaar staan? Zo ja, is het college het met de VVD eens 
dat dat onacceptabel is?

3. Waarom heeft het college het wegdek nog niet vernieuwd?
4. Is het college het met de VVD eens dat het wegdek zo snel mogelijk vernieuwd moet 

worden? Zo ja, op welke termijn zorgt het college daarvoor? Zo nee, waarom niet?
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